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致 各屬會及附屬屬會:  

 

2021 年世界沿徑定向錦標賽 

代表隊遴選工作小組成員 

招募 
 

2021 年世界沿徑定向錦標賽將於 7 月 20 日至 7 月 24 日假波蘭舉行。為使遴選工作能公

平、公正及公開舉行代表隊遴選，總會現邀請具有沿徑定向經驗之會員加入代表隊遴選小組。 

 

招募截止日期為 2020 年 10 月 15 日，有興趣之會員請填妥下列的網上申請表，以便處理有

關申請，申請網站: https://bit.ly/2FEC7Nn。 

 

最後，沿徑定向遴選小組召集人將向執委會推薦合適的申請者後由執委會確認小組名單。 

 

若有任何查詢，請與總會職員聯絡。 

 

 

 

Date: 24th September 2020 
 

World Trail Orienteering Championships 2021 
Selection Working Group Members Recruitment 

 
Dear Affiliate and Associate Clubs, 
 

The WTOC 2021 will be held in Poland from 20th July to 24th July 2021. In the interests of  
holding an open, fair, and impartial athlete selection for the WTOC 2021 Hong Kong Team, the  
Orienteering Association of Hong Kong invites members that have trail orienteering experience to  
join the Selection Working Group. 

 
The deadline for this application is 15th October 2020. Interested members should complete 

their application online, using the online form at this link: https://bit.ly/2FEC7Nn. 
 

Your application will be processed by the TrailO Selection Working Group Convenor, then the list 
of recommended applicants will be sent to the Executive Committee for endorsement. 

 
If you have any questions, please contact the OAHK's staff members. 

 
Orienteering Association of Hong Kong 
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遴選工作小組成員招募詳情 
TrailO Selection Working Group Members Recruitment Details 

 

 

職責：   

 向執委會提交建議 2021 年世界沿徑定向錦標賽香港代表隊之遴選程序； 

 執行已獲執委會確認的遴選程序；以及 

 維護及實行公平、公正及公開之遴選程序，包括理解及實行廉政公署防貪錦囊

(https://bit.ly/3mdhsk0)。 

 

Responsibilities: 
 Submit the proposal to the Executive Committee on the selection procedure for the Hong Kong 

Team to WTOC 2021; 
 Carry out the athlete selection for the Hong Kong Team to WTOC 2021; and 
 Uphold and implement open, fair, and impartial practices includes comprehend and implement 

ICAC best practices(https://bit.ly/3mdhsk0). 
 

*申請資格： 

✓總會年滿十八歲之會員； 

✓具有本地或海外的沿徑定向經驗；以及 

✓申請人或直系親屬（配偶、子女、父母、兄弟姐妹）不會申請 2021 年度世界沿徑定向香港代

表隊。 

 

*Application Requirements: 

✓A current registered OAHK member of the age 18 or above; 

✓Be  experienced in TrailO (in Hong Kong or overseas); and 

✓Applicants and their immediate family members (spouse, children, parents brothers and sisters) will 
not apply for the WTOC 2021 Hong Kong Team. 
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